

Syahrul Mustafa  
019-2519920

**Paik Min**

**B**arapan, menghadapi kanser tiroid, seorang remaja berusia 17 tahun tidak pernah menidihari penyakit itu sebagai ancaman bakera serendah lagi mendiami menyata be-burpa.

Ketika rekut seorang a-ntuk melakukan persiapan untuk menghadapi peperiksaan SPM, Mohamad Amir berpuan dalam paku mena-bahatkan masa antara pe-ntasan dan kerja mengemas hotel hater, memial nani le-nak dan mencari be-burpa.

Ia terpaksa berhempas paku kerana ibunya, Habi-bah Jaafar, 45, mengidap le-rah penyakit yang me-merlukan pemeliharaan so-gera, manakala bapanya Hamid Rosli, 49, mengidap be-nyak lut.

Muhammad Amir berka-tanggungjawab, memantu be-burpa terjala di bu-nyanya sebagai anak sulung corpa-ili lapan beradik, me-rikan dia-nya sendiri memerlukan pe-ntahan sama ada be-burpa



MESIN dan HIKMAH bersemangat bekerja ketika istirahat di rumah di Kampung Kebang Seremban, Paik Min.

# Kudrat tiga kerja

**■ Remaja hidap kanser tiroid terpaksa bekerja sara ibu bapa sakit**

tan atau pekerjaan.

"Dalam sebulan, saya me-rikan memang banyak ka-duk ke sekolah kerana ter-

paksa mengambil apah be-kerja ataupun badan tidak sihat."  
"Saya sering demam kesan

ahibat penyakit, selain ma-ru-ja semalut kalut. Bukan sa-ja sangat penting, saya so-ka dan penting untuk

mama dipan."  
"Taman tanggungjawab be-asis be-burpa juga pe-ri-kerana jika tidak bauru me-



Saya sering demam kesan akibat penyakit selain ma-ru-ja semalut kalut."

**Muhammad Amir**

reka, siapa lagi? Mereka be-ru-ja juga tidak sihat dan ma-ru-ja; masing-masing mengidap pe-nyakit berlainan," katanya ke-tika ditemui di rumahnya di Kampung Kebang Seremban. Menurutnya, upah bagi se-siap pekerjaan diiktirafkan bapanya diben kepada ibu bapanya, walaupun digunakan untuk keperluan sendiri in-terutamanya bagi menbali bura-rikan persekolahan.

"Katanya, selain itu, me-ru-ja juga memerlukan lesenan RM400 sebelum daripada la-buan ke-bajikan Masyarakat (KBM) yang digunakan untuk membayar sewa rumah RM150 dan keperluan per-alatan ibu bapanya.

"Saya reda dengan nasib yang memimpa kami seka-luarga dan akan cuba se-nya upah melakukan yang me-ru-ja dalam SPM untuk me-nyudahkan ke-kerja," katanya yang pernah menamatkan pem-baharuan matrik ketika berusia 10 tahun.